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Ostatnia sesja Rady Powiatu (29 marca) minęła pod dyktando emocji związanych z planowanym
przeniesieniem skoczowskiego liceum. Radni koalicji zdecydowali, że o problemie skoczowskiej szkoły nie
warto rozmawiać.

- Wszystko jest w Waszych rękach, ale pamiętajcie wybory są blisko – mówiła przedstawicielka rodziców uczniów
skoczowskiego liceum, która została dopuszczona do głosu przez przewodniczącego Rady Powiatu Stanisława
Kubiciusa.

W obronie szkoły występowali także posłowie: Bożena Kotkowska i Stanisław Szwed. Bezskutecznie. Głosami koalicji
rada zdecydowała, że nie będzie teraz dyskutować nad przyszłością szkoły.
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